



N°2025/2013/A-C/UMa/R/CAB/bm

Maroua, le 1^{er} Septembre 2025

ANNOUNCEMENT – COMMUNIQUÉ

*Relatif à l'installation des nouveaux responsables nommés par Décrets Présidentiels n° 2025/394 et n°2025/395 du 11 août 2025
Pertaining to the installation ceremony of the newly appointed officials by Presidential Decrees No. 2025/394 and 2025/395 of 11 August 2025*

The **Vice-Chancellor** of the University of Maroua hereby informs the University Community that, he will induct new officials appointed by Presidential Decrees No. 2025/394 and 2025/395 of 11 August 2025, according to the following schedule.

- On **Thursday 4th September 2025**, as from 10 am in amphitheatre 500 on the Kongola-Djoulgouf-Kodek Campus in Maroua :
 - o The **Deputy Vice-Chancellor** in charge of Research, Cooperation and Relations with the Business World;
 - o The **Technical Advisor** to the Vice-Chancellor;
 - o The **Director** of Student Welfare;
 - o the **Dean** of the Faculty of Arts, Letters and Social Sciences;
 - o The **Dean** of the Faculty of Science.

- On **Friday 5th September 2025**, as from 10 am at the SODECOTON Training Centre in Kaélé : the Director of the National Advanced School of Mines and Petroleum Industries.

Le **Recteur** de l'Université de Maroua informe la Communauté Universitaire, qu'il procédera à l'installation de nouveaux responsables nommés par Décrets Présidentiels n° 2025/394 et n° 2025/395 du 11 août 2025, selon le programme ci-dessous.

- Le **jeudi 04 septembre 2025**, à partir de 10 heures, en l'amphithéâtre 500 du Campus de Kongola-Djoulgouf-Kodek à Maroua :
 - o le **Vice-Recteur** chargé de la Recherche, de la Coopération et des Relations avec le Monde des Entreprises ;
 - o le **Conseiller Technique** auprès du Recteur ;
 - o le **Directeur** du Centre des Œuvres Universitaires ;
 - o le **Doyen** de la Faculté des Arts, Lettres et Sciences Humaines;
 - o le **Doyen** de la Faculté des Sciences.

- Le **vendredi 05 septembre 2025**, à partir de 10 heures au Centre de Formation de la SODECOTON à Kaélé : le **Directeur** de l'École Nationale Supérieure des Mines et des Industries Pétrolières.

The Vice-Chancellor/Le Recteur